
Referat 
 
Vedrørende: 20240530 referat Mødedato: 

30.05.2024 
17:00 – 20:00 
 

Deltagere: 
 

Niels, Rune, Lise, Jens, Erik, Lisbeth, Birgitte, Anet-
te, Anne, Mikkel, elevråd 
 

Afbud:  

Kopi til:  

Sted: Skovbakken 

 

 
1. Godkendelse af referat  

- Godkendt 
 

2. Nyt fra elevråd 

- Elevrødderne deltager ikke på mødet. Punktet udgår.  
 
 
3. Gennemgang af ungeprofilundersøgelse - Kristian Kilt  

- Positiv fortælling at eleverne i udskolingen har det rigtig godt. 
Høj svarprocent. Trivselstallene i WHO-5 indekset er rigtig godt.  

 
 
4. Orientering om volds- og trusselspolitik fra EMØ 

• Bestyrelsen bakker op omkring politikken. 

 
 
5. Pause 

5. Sammen om skolen - opfølgning fra møde. 

• Rune og EMØ har været med. De skal mødes ca. 4 gan-
ge om året. På mødet fremlagde *Henrik Schou om 
kommunes strategi ift. devices og indkøb. 

• Gruppen skal til Syddjurs Kommune i starten af det nye 
skoleår på inspirationstur. 

• Der er en positiv oplevelse af hvordan “Sammen om Sko-
len” kan hjælpe og påvirke politikerne, når der skal træf-
fes beslutninger.  

• Rune vil gerne undersøge om han kan/må hente menin-
ger m.v. hos de andre skolebestyrelser - så han kan 
klædes ordentligt på.  

  
7. Dysleksi  
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- opfølgning - der er en generel positiv stemning omkring det. Vi 
vil undersøge om der kan kigges på begrebet læselyst og om 
bestyrelsen kan bakke op omkring at få det ind i hverdagen.  

 
 
8. Fordeling af forældremøder  

- Vi vil undersøge om bestyrelsen kan suppleres med et medlem 
mere og en suppleant. Det er svært at dække hvor alle møder. 
Der laves en video som kan vises til forældrermøder. 
 

9. Økonomi  

- Prognoserne ser ud til at holde stik, så vi kommer ud med et 
mindre underskud. Det er dog betinget af at vi ikke besætter den 
lederstilling, der har været vakant siden november 22.  For øje-
blikket ser skolerne ud til at komme ud med et samlet underskud 
på ca 4 millioner, som skolerne skal betale. Der er endnu ingen 
udmelding på fordelingen af underskuddet. Så længe der ikke er 
noget konkret, har EMØ ikke fremlagt handlemuligheder for be-
styrelsen.  

 
 
10. Meddelelser  

 
 
11. Evt. 
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